
 
 
 
 
 
 
 
 
 

23 augustus 2020 
 

Beste ouders/ verzorgers, 
 
  
Hierbij een vrij uitgebreide update inzake de laatste corona ontwikkelingen. Ons 
verzoek is aan u om onze updates met zorg te lezen zodat u geïnformeerd blijft. 
Alvast dank voor uw moeite! 
  
Waar we niet op hoopten is nu toch het geval. Zoals u wellicht uit de media heeft 
kunnen vernemen zijn er momenteel 3 lokale covid besmettingen in twee clusters en 
de kans bestaat dat dit aantal verder op zal lopen.  
  
De regering heeft fases geïdentificeerd. We zitten momenteel in fase 2: er zijn enkele 
lokale besmettingen waarvan de bron niet te achterhalen is. Voor deze fase geldt dat 
er geen nieuwe aanvullende maatregelen zijn voor de scholen. Heel expliciet hebben 
wij vanochtend aan de directeur UOW gevraagd of er aanvullende maatregelen zijn 
en ook of de klassen in het Voortgezet Onderwijs weer moeten worden gehalveerd. 
Dit is NIET het geval. Er is nu volgens de verantwoordelijken geen aanleiding om de 
scholen te sluiten of om klassen te halveren. De VPCO vertrouwt op de instructies 
vanuit de experts in het crisisteam en volgt deze instructies op. 
  
Afgelopen vrijdag is er een overleg geweest met al onze schooldirecties over het 
thema Covid. We hebben onder meer het volgende afgesproken: 

• De scholen zijn reeds gestart met het bijstellen van het plan waarbij wordt 
uitgewerkt hoe (nog beter) invulling zal worden gegeven aan 
afstandsonderwijs en onderwijs rekening houdend met halve klassen in het 
Voortgezet Onderwijs voor het geval dat deze scenario’s zich weer voordoen. 
Bij het opstellen van de plannen kijken we ook naar de best practices (binnen 
de VPCO) van de vorige keer. De scholen willen van elkaar leren en komen 
met out-of-the-box oplossingen zodat we nog beter invulling kunnen geven 
aan het afstandsonderwijs en het onderwijs binnen de kaders van social 
distancing onder leerlingen, indien dit nodig is. 

• Wij hebben het ministerie gevraagd te overwegen/ onderzoeken om voor alle 
scholen voor funderend onderwijs een licentie aan te schaffen voor junior 
einstein omdat met dat platform beter invulling kan worden gegeven aan 
afstandsonderwijs. Wij hebben evenwel besloten om de licentie aan te 
schaffen ook als de overheid hier niet in kan voorzien. We hebben reeds 
uitzicht op een tweetal sponsors en zullen ook contributiemiddelen hiervoor 
inzetten indien nodig. Ook hopen wij dat een licentie voor zoom mogelijk zal 
worden zodat er langere zoomsessies mogelijk worden, maar de kosten 
daarvan zijn aanzienlijk, wij kunnen deze zelf niet ophoesten….. 

• We zullen begin deze week onder alle docenten teams een enquête uitzetten. 
We willen zo opnieuw inventariseren welke onderwijzers thuis al dan niet de 
beschikking hebben over internet en een device welke zij kunnen gebruiken 
voor het verzorgen van afstandsonderwijs. We zullen voor deze docenten die 
hierover niet beschikken (bijvoorbeeld ook omdat ze zelf kinderen hebben die 



hiervan gebruik moeten maken) in geval het nodig blijkt expliciet een 
vrijstelling aanvragen voor woon-werk verkeer richting school zodat gebruik 
kan worden gemaakt van devices en internet op school. Ook onderzoeken we 
andere mogelijke oplossingen waaronder een actie om voor onze docenten 
(tweedehands) laptops in te zamelen. 

• Er is ook een inventarisatie gaande welke onderwijzers verder moeten worden 
getraind in het gebruik van de digitale platforms zoals junior einstein, zoom 
etc. On the job training wordt op korte termijn ingepland. 

• De (VO) ICT commissie is weer geactiveerd onder leiding van Susanne Derks 
(adjunct directeur Marnix College). Deze commissie zal uitzoeken hoe we het 
beste online kunnen toetsen als dit nodig zal zijn (de alternatieven zijn reeds 
in kaart gebracht en worden nu verder uitgewerkt). 

• Ook willen we onder leerlingen inventariseren welke van hen thuis de 
beschikking hebben over een device en internet. We zullen dit in het VO doen 
door middel van een hard copy lijst die de leerlingen kunnen invullen. In het 
FO wordt de inventarisatie anders aangepakt, u zult hier apart over worden 
benaderd. 

• De implementatie van maatregelen wordt op school bewaakt. Wij hebben 
hierbij de veiligheid van uw kinderen en onze collega’s voor ogen. U kunt hier 
ook aan bijdragen door uw kind thuis te houden als deze (lichte) 
ziekteverschijnselen heeft en ook door met uw kind/ puber het gesprek aan te 
gaan over de noodzaak van het wassen van de handen en het navolgen van 
de andere hygiëne maatregelen. Wij hebben op school zeepdispensers, 
handsantitzers etc. U mag uw kind ook gerust extra handsanitizer meegeven 
als u zich hier comfortabel bij voelt. Verder kunt u ook met uw puber in 
gesprek om hem/ haar aan te moedigen zoveel mogelijk binnen hetzelfde 
vriendengroepje actief te zijn. Op die manier is er toch sprake van ‘kleinere’ 
groepen binnen een grotere groep van een klas. Van de leerlingen in het VO 
zal ook worden gevraagd zelf met een desinfecterende towel tafels en stoelen 
e.d. af te nemen. We zullen er verder op letten dat onderwijzers en leerlingen 
zich houden aan de maatregelen. We vinden het belangrijk dat iedereen zich 
houdt aan de instructies en richtlijnen. 

  
Indien er zich een covid geval voordoet met een directe relatie naar een school, dan 
worden we direct benaderd door het crisisteam en dan krijgen we specifieke 
instructies zo is ons medegedeeld door de betrokken verantwoordelijken van het 
ministerie. In het weekend waren er speculaties die niet juist bleken. Er werd 
beweerd dat een moeder van een leerling van Marnix College Rio Canario in 
quarantaine zit. Dit is niet het geval. Gistermiddag zijn wij wel op de hoogte gesteld 
van het feit dat er een moeder van een leerling van Dr. Albert Schweitzer College 
Parera VSBO in quarantaine zit omdat zij werkt bij de MCB bank. Deze persoon zit 
uit voorzorg in quarantaine maar is niet ziek en dus ook niet besmettelijk (geweest). 
Om onrust te voorkomen hebben wij evenwel met deze moeder besproken dat de 
betreffende leerling niet naar school zal komen totdat de quarantaine voorbij is en de 
bevestiging er is dat de betreffende moeder (en de leerling) niet ziek is geworden. Er 
is nu voor wat betreft deze casus geen reden voor ongerustheid. 
  
Zoals Dr. Gerstenbluth ook heeft gezegd, is het belangrijk dat we niet onnodig 
paniekerig worden en de instructies en besluiten van het crisisteam wantrouwen en 
zelf acties gaan verzinnen. We moeten zelf voorzichtig zijn in ons handelen en de 
aanwijzingen van de experts vertrouwen en volgen. De meeste ouders willen hun 
kinderen beschermen en zullen zelf dan ook voorzichtig zijn en hetzelfde doen. Er 
zullen misschien ouders zijn die een stap verder gaan en er toch voor kiezen om hun 
kind thuis te houden. Wij kunnen dit niet tegenhouden. Wij zullen evenwel pas 
overgaan tot afstandsonderwijs als dit door de experts wordt geadviseerd. 
  



Beste ouder/ verzorger, voelt u zich vrij om uw aanvullende vragen te stellen aan de 
schooldirectie of aan de algemeen directeur. Wij vragen u om ons te vertrouwen. Wij 
zullen u op de hoogte houden en eerlijk met u communiceren. Rest ons nog jullie 
allen Gods zegen en bescherming toe te wensen. Laten we blijven bidden voor en 
hopen op een spoedig einde van het corona tijdperk en laten we ondertussen leven 
en genieten van de kleine mooie bijzonderheden van iedere dag vanuit een ‘spirit of 
faith en not of fear’. 
  
 
Met vriendelijke groet, 
  
  
Maghalie van der Bunt – George MBA 
Algemeen Directeur 
	


